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RugǕju novada vidusskolas avǭze     2015. gada oktobris 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
ĠajǕ numurǕ: 

 
Ú OrientǛġanǕs ï TǛvu diena. 

Ú TǛvu dienas pǛcpusdiena. 

Ú OlimpiskǕ diena ï 

Basketbols ir mana spǛle. 

Ú Jaunsargu sacensǭbas. 

Ú Jaunais skolotǕjs Oskars 
PiliǺġ. 

Ú 10. klases uzǺemġana 

vidusskolǛnos. 

Ú Intervijas ar RNV 

absolventiem. 

Ú ǤeogrǕfijas ï vǛstures 

kabineta pǕrvǛrtǭbas. 

Ú Intervija ar BMX faniem.  

Ú Intervija ar Sarmǭti Burǵǭti 

(10 darba gadi!). 

Ú PǕrsteigums 9. klases 

audzinǕtǕjai. 

Ú Gatavojam veselǭgus naġǵus! 
Ú Rainis un mǛs. 

Ú Erasmus+ kursi HorvǕtijǕ. 

Ú KopǕ nǕkotnes meģam. 

Ú 9. klaġu sadraudzǭbas 
vakars. 

Ú Akcija ñPasaule kǸȊst 
labǕkaò. 

Ú Te ir mana maizǭte, te ï 

dzejolǭtis. 
Ú  Trǭs! 3! 

Ú SkolotǕju diena ï 

OrientǛġanǕs skolas 

izlaidums. 

Ú 25. septembris ï izzinoġa 

diena RǭgǕ skolas 

Ekopadomes pǕrstǕvǛm. 
Ú Pirmskolas veikums 

MiǵeǸdienǕ. 

Redaktores sleja 

Sveiki, DǕrgie lasǭtǕji! 

 

Pavisam lieliem soǸiem un saulainu smaidu ir atnǕcis 

rudens. VǛlos dalǭties priekǕ un sveikt mȊs visus ar jaunǕ 

mǕcǭbu gada sǕkġanos - kǕdam tas bȊs pirmais, kǕdam 

kǕrtǛjais vai pat pǛdǛjais... 

Laiks skrien 

nemanǕmi. Tikko nǕcǕm uz 

skolu svǛtku drǛbǛs, rokǕs bija 

ziedi, kuri gaidǭja katrs savu 

skolotǕju, bet tagad ejam uz 

skolu jau pǛc pirmajǕm rudens 

brǭvdienǕm! VǛlu jums 

nenokǕrt degunus, jo 

starpvǛrtǛjums nav semestra 

atzǭme. Starts, protams, ir Ǹoti 

svarǭgs, taļu pats galvenais: kǕ 

ieskriesi finiġǕ! J 

Eva S.  

MǛs esam jaunǕ sastǕvǕ! 

 

KlǕt jaunais mǕcǭbu gads, un arǭ skolas avǭzǭtes 

ñDinamǭcò sastǕvs ir mainǭjies. Ġogad esam kuplǕkǕ skaitǕ, 

tǕpǛc bȊs daudz interesantu un aizraujoġu rakstu! 

MȊsu 

sastǕvs: Meldra 

Nazarova (5.kl.), 

Lǭna Trepġa 

(5.kl.), ǔrija 

GarǕ (6.kl.), 

Sintija LazdiǺa 

Uzulniece 

(6.kl.), Agita 

Nazarova (6.kl.), Valters Ġmagris (7.kl.), Aivita Ģogota 

(8.kl.), Eva Kukuļa (10.kl.), Sintija Jakobsone (10.kl.), 

Sanda Ġapale (11.kl.), Annija RomǕne (12.kl.), Deniss 

DaǺilovs (12.kl.), Virdģǭnija Vǭcupa (12.kl.), Lauma Circene 

(12.kl.), DiǕna Burka (12.kl.), redaktore Eva SpriǺǥe (9.kl.) 

un skolotǕja Evija Konivale. 
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OrientǛġanǕs ï TǛvu diena 
 

11. septembrǭ RugǕju novada vidusskolas skolǛni, kopǕ ar vecǕkiem un vecvecǕkiem piedalǭjǕs 

orientǛġanǕs sacensǭbǕs, ko organizǛja Andersonu ǥimene. Ġogad skolǛniem kopǕ ar savǕm 

ǥimenǛm bija iespǛja doties trǭs daģǕdu garumu trasǛs. 

VidusskolǛni pievarǛja garǕko trasi- ĂStiprieò, kas 

iedvesmoja piedalǭties citos orientǛġanǕs posmos. Liels 

prieks, ka vecǕki bija atsaucǭgi un atbalstǭja bǛrnus, 

skrienot kopǕ ar tiem vai stǕvot malǕ un tos iedvesmojot 

ǕtrǕkam skrǛjienam. Ġie aktǭvie vecǕki bija: Normunds 

Dreima nis, Sandris RomǕns, Andris SǺegovs, Mairita 

Romanovska, Marina Romanovska, Sanita ĻakǕne, 

Dace SǺegova, Kristaps Orafjevs, AmǕlija BrȊvere, 

Daiga Brezinska, Aigars Krilovs, Intars Indriks, OǸegs 

Aleksandrovs, Gatis Cepurnieks, ǚvalds Brenļs (vectǛvs), ǔrija Hanzena, JǕnis Brenļs, Imants 

Laganovskis, Oksana Guseva! Ceram, ka nǕkoġgad ġis saraksts bȊs vǛl garǕks, jo iesǕkto tradǭciju 

nedrǭkst pǕrtraukt! 

Annija RomǕne (12.kl) 

 

TǛvu dienas pǛcpusdiena 

 

RugǕju novada vidusskolas pirmsskolas jaunǕkǕ grupa "Bitǭtes" 11. septembrǭ aicinǕja 

tǛvus uz TǛvu pǛcpusdienu. TǛviem bijǕm sagatavojuġas 

nodarbǭbas: daba, matemǕtika, konstruǛġana, zǭmǛġana, 

aplicǛġana. 

Dabas nodarbǭbǕ tǛvi makġǵerǛja zivis, tǛvi bija 

sadalǭjuġies pa pǕriem, kurġ ǕtrǕk samakġǵerǛs visas 

zivis. TǛvi bija Ǹoti centǭgi makġǵernieki.  

KonstruǛġanas nodarbǭbǕ tǛvi sadalǭjǕs 2 

komandǕs, katra komanda izvilka vienu lapiǺu un bȊvǛja 

no lego kluļiem to, kas bija uzrakstǭts lapiǺǕ. Vieni 

bȊvǛja vilcienu, otri kuǥi. ĠajǕ nodarbǭbǕ tǛviem izdevǕs 

izpildǭt uzdevumu, abas komandas uzbȊvǛja vajadzǭgo.  

MatemǕtikas nodarbǭbǕ tǛvi lika puzles. SadalǭjǕs pa divi un sacentǕs, kuri ǕtrǕk saliks 

puzli.  

ZǭmǛġanas nodarbǭbǕ tǛvi sadalǭjǕs divǕs komandǕs un bija jǕuzzǭmǛ bǛrna portrets, 

vienam tǛvam acis bija aizsietas, pǕrǛjie stǕstǭja, kǕ zǭmǛt. 

Ġǭ nodarbǭba bija Ǹoti jautra.  

AplicǛġanas nodarbǭbǕ katrs tǛtis no salvetǛm vai 

aplikǕcijas papǭra lǭmǛja sava bǛrna vǕrda pirmo burtu. 

TǛvi Ǹoti centǭgi strǕdǕja, un sanǕca Ǹoti skaisti burti.  

Kad nodarbǭbas bija beiguġǕs, dǕvinǕjǕm tǛviem 

apsveikumus. Katrs tǛvs kǕ apsveikumu saǺǛma uzspiestu 

sava bǛrna pǛdiǺu, kas pǕrvǛrtusies par bitǭti. 

Liels Paldies tǛviem par atsaucǭbu un piedalǭġanos 

tǛvu pǛcpusdienǕ! 

 

Sarmǭte Burǵǭte: audzinǕtǕja ,,BitǭtǛsò 
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OlimpiskǕ diena- Basketbols ir mana spǛle 

 

 25. septembrǭ visǕ LatvijǕ norisinǕjǕs Olimpiskajai dienai veltǭti pasǕkumi. Arǭ mȊsu 

novads un abas novada skolas nu jau tradicionǕli aktǭvi iesaistǭjǕs ġai 

dienai veltǭtajǕs aktivitǕtǛs. 

   Ġogad OlimpiskǕ diena bija veltǭta basketbolam, tǕdǛǸ uz 

RugǕjiem tika uzaicinǕts viens no ġǭ sporta veida pǕrstǕvjiem - 

Kristaps DǕrgais. ViǺġ arǭ pazǭstams kǕ viens no labǕkajiem 

dankotǕjiem LatvijǕ, kǕ arǭ pasaulǛ. 

   Diena sǕkǕs ar iesildǭġanos Kristapa DǕrgǕ vadǭbǕ, un vǛlǕk 

visi kopǕ stadionǕ vingrojǕm tika veikts vingrojums, kuru ġai dienai 

mǕcǭjǕs visǕ LatvijǕ. TurpinǕjumǕ, skolǛni devǕs uz sporta halli, kur 

varǛja iepazǭt tuvǕk ġǭsdienas ciemiǺu, uzdot jautǕjumus un pavǛrot 

daģu danku veikġanu. KvǛlǕkie fani arǭ tika pie kǕda 

selfija vai arǭ autogrǕfa. Kristaps DǕrgais bija priecǭgs 

par iespǛju viesoties RugǕju novadǕ, viǺġ bija pǕrsteigts 

par lielisko sporta namu un tǕ sniegtajǕm iespǛjǕm tieġi 

jauno basketbolistu izaugsmǛ. Atgriezies RǭgǕ, savǕ 

,,Twitterò kontǕ Kristaps DǕrgais bija ierakstǭjis, ka 

RugǕjos uzlǕdǛjies par 200% un ieguvis daudz pozitǭvu 

emociju.  

   ĠajǕ dienǕ notika arǭ sporta skolas izlaidums. Absolventiem bija iespǛja uzspǛlǛt 

paraugspǛli ar Kristapu DǕrgo, kurġ izteicǕs, ka mums ir paveicies, jo RugǕjos ir moderna sporta 

halle, bet citur bǛrniem nǕkas mǛrot vairǕkus kilometrus, lai varǛtu trenǛties. VǛlǕk tika apsveikti 

sporta skolas absolventi un tie bija: 

Ú Raitis KukarǕns (8.kl.), 

Ú Reinis OzoliǺġ(8.kl),  

Ú Vairis ĠtǕls (8.kl.), 

Ú Ritvars DobrovoǸskis(8.kl.), 

Ú KristiǕns Arulis (8.kl.), 

Ú DǕvis Akmens (9.kl.), 

Ú Matǭss Riģais ( BǛrzpils vid.sk.9.kl.), 

Ú Elgars Adelļġ (7.kl.). 

TǕ kǕ OlimpiskǕs dienas tǛma bija ,,Basketbols ir 

mana spǛleò, tad skolǛni atbilstoġi ġim tematam zǭmǛja 

zǭmǛjumus un rakstǭja esejas. Pirmo pakǕpi kǕ labǕkie zǭmǛtǕji ieguva Gabriela Laila Aleksejeva 

(6.kl.), Meldra Nazarova (5.kl.), RenǕte Kikuste Nagla (3.kl.), P.Apġeniece (2.kl.). LabǕkǕs esejas 

bija : Eva SpriǺǥe (9.kl.), Dana Lǭba Tihomirova (9.kl.), Astra Smirnova (9.kl.), Amanda KoļǕne 

(9.kl.), Alise RomǕne (9.kl.), Anita GarǕ (10.kl.) KristiǕns MǕrtuġevs (11.kl.) Elǭna SmoǸaka 

(11.kl.)Annija RomǕne (12.kl.) Gan  labǕkie eseju autori, gan zǭmǛtǕji saǺǛma novada domes 

diplomus un pǕrsteiguma balvas. Elǭnas SmoǸakas eseja tika aizsȊtǭts uz konkursu RǭgǕ. KǕ ziǺo 

konkursa organizǛtǕji, tad Elǭna ar savu eseju valsts mǛrogǕ ir ieguvusi 2.vietu.  

Elǭna savǕ esejǕ raksta: ,,Basketbols ir spǛle. TǕ ir mana spǛle! Ƿauj vienotǭbas un 

saliedǛtǭbas sajȊtǕm piekǸȊt arǭ Tavai sirdij un kǸȊt basketbolam par Tavu un par mȊsu spǛli!ò 

Deniss DaǺilovs 12.kl. 
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17.Karoga svǛtki pulkveģa Oskara Kalpaka dzimtas mǕjǕs  

Oġupes pagasta ĂLiepsalǕsò un 220. Jaunsardzes vienǭbu rudens sacensǭbas 

 

11. septembrǭ JǕnis Erlends SpriǺǥis (5.kl.), Dairis Usenieks (5.kl.), ǔrija GarǕ (6.kl.), 

Samanta KukurǕne (6.kl.), Lauma SeǺka 

(6.kl.), Madara IeviǺa (7.kl.), DǕrta StivriǺa 

(8.kl.), Raitis KukarǕns (8.kl.), Aivita Ģogota 

(8.kl.), Karǭna Semjonova (8.kl.), Laura Zelļa 

(8.kl.), Eva SpriǺǥe (9.kl.), Aivis Usenieks 

(9.kl.), Gints KukurǕns (9.kl.), JǕnis Arvils 

Vǭcums (9.kl.), Alvis KukarǕns (10.kl.), Egils 

Lietuvietis (10.kl.) devǕs uz 17. Karoga 

svǛtkiem Oġupes pagasta ĂLiepsalǕsò, kas ir 

Oskara Kalpaka dzimtas mǕjas, kas notiek 

kopġ 1998. gada 18. septembra, pateicoties Kalpaka brǕǸa meitas ǔrijas Kalpaks-Grundmanes 

ieguldǭjumam "Liepsalu" atjaunoġanǕ. Karoga svǛtkiem par devǭzi ir izvǛlǛti Anġlava Eglǭġa vǕrdi: 

"Ko varu tev vǛl, tǛvzeme, par sirdi vairǕk dot". 

Karoga svǛtku moto: ĂDrosmǭgajiem - gara spǛks un fiziskais rȊdǭjums!ò. PasǕkuma 

mǛrǵis: saglabǕt kultȊrmantojuma vǛrtǭbas, stiprinǕt nacionǕlo paġlepnumu, popularizǛt TǛvzemes 

sargu nozǭmi. AktivitǕtes tiek nodroġinǕtas ar NacionǕlo BruǺoto SpǛku (NBS), AlȊksnes KǕjnieku 

skolas, Pulkveģa Oskara Kalpaka piemiǺas fonda, RekrutǛġanas un Jaunsardzes centra, Latvieġu 

virsnieku apvienǭbas, Madonas novada paġvaldǭbas, Madonas BǛrnu un jaunieġu centra, Oġupes 

pagasta pǕrvaldes atbalstu. 

Divu dienu laikǕ RugǕju novada vidusskolas 

komandas piedalǭjǕs sacensǭbǕs ar militǕriem, 

sportiskiem un tȊrisma uzdevumiem, erudǭtu 

konkursǕ par Latvijas vǛsturi un kultȊras 

mantojumu, kǕ arǭ nakts trasǭtǛ ar orientǛġanǕs, 

vieglatlǛtikas un sporta spǛǸu elementiem. 

NoslǛgumǕ apbalvoja labǕkǕs komandas. 10.-12. 

klaġu komanda ieguva 4.vietu, atpaliekot no 3.vietas 

tikai par nieka 1 punktu. 5.-6. klaġu komanda ieguva 

5.vietu. 

 

Ceturtdien, 2015. gada 1. oktobrǭ, Degumniekos norisinǕjǕs 220. Jaunsardzes vienǭbu 

rudens sacensǭbǕs. TajǕs no RugǕju novada vidusskolas piedalǭjǕs kupls skaits mȊsu Jaunsargu: 

DǕvis StivriǺġ (10.kl.), Alvis KukarǕns (10.kl.), Aivis Usenieks (9.kl.), Gatis Trimalnieks (9.kl.), 

JǕnis Arvils Vǭcups (9.kl.), Raitis KukarǕns (8.kl.), Arnita garǕ (8.kl.), Karǭna Semjonova (8.kl.), 

Aivita Ģogota (8.kl.), JǕnis Erlends SpriǺǥis (5.kl.), Samanta KukurǕne (6.kl.), ǔrija GarǕ (6.kl.), 

Olga Semjonova (6.kl.), Vivita Lietuviete (6.kl.), Lǭna Trepġa (5.kl.). Sacensǭbas norisinǕjǕs gan 

iekġtelpǕs, gan Degumnieku pamatskolas teritorijǕ. Dalǭbniekiem bija jǕveic daģǕdi 

pǕrbaudǭjumi: virvju takas pǕrvarǛġana ar laika noteikġanu, precǭza ġauġana, roku saliekġana, 

prese, pildbumbu meġana, tǕllǛkġana, basketbola soda metieni un kross. 

Sacensǭbu noslǛgumǕ dalǭbnieki bija 

gandarǭti par iegȊtajǕm vietǕm. 1998.-1999. 

g.dz. zǛnu grupǕ 2.vietu ieguva DǕvis StivriǺġ. 

2000.-2001. g.dz. zǛnu grupǕ 1. vietu izcǭnǭja 

Gatis Trimalnieks. 2000.-2001. g.dz. meiteǺu 

grupǕ 1.vietu ieguva Arnita GarǕ un 2.vietu 

Karǭna Semjonova. 2002.-2003. g.dz. zǛnu 

grupǕ 3. vietu ieǺǛma JǕnis Erlends SpriǺǥis. 
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2002.-2003. g.dz. meiteǺu grupǕ 1.vietu ieguva Samanta KukurǕne, 2.vietu ǔrija GarǕ, un 2004.-

2005. g.dz. meiteǺu grupǕ 1.vietu ar ievǛrojamu punktu starpǭbu ieguva Lǭna Trepġa. 

Sacensǭbu dalǭbnieki bija gandarǭti par paveikto. Liels paldies Litai Meisterei par ieguldǭto 

darbu dalǭbnieku sagatavoġanǕ. Uz tikġanos Degumniekos! 

Eva SpriǺǥe (9.kl.) 

 

 

Intervija ar skolotǕju Oskaru PiliǺu 
 

SǕkoties jaunajam mǕcǭbu gadam, RNV 10. klasǛ ir iespǛja mǕcǭties jaunu mǕcǭbu 

priekġmetu-sporta rekreǕcija. Ġo interesantǕ nosaukuma priekġmetu mǕca skolotǕjs Oskars PiliǺġ. 

 

Ú KǕdas sajȊtas JȊs pǕrǺǛma atkal 1. septembrǭ doties uz skolu, nu jau kǕ 
skolotǕjam? 

 

Prieks mijǕs ar satraukumu, jo ġis 1. septembris bija daudz citǕdǕks, un, jǕ, tas man ir kaut 

kas jauns. PǕrǺǛma arǭ nostalǥiskas sajȊtas, jo nav ilgs laiks pagǕjis, kad pats vǛl devos 1. 

septembrǭ uz augstskolu uzsǕkt studiju gadu, bet ġajǕ gadǭjumǕ patǭkamǕkais bija atgriezties 

vietǕ, kur aizvadǭti daudzi patǭkami mirkǸi arǭ kǕ ġǭs skolas absolventam.  

 

Ú Vai skolǕ JȊs bȊsiet stingrais skolotǕjs?  

NǛ, centǭġos tǕds nebȊt. Patǭk kǕrtǭba, taļu saprotu, 

ka visi neesam vienǕdi.  

 

Ú PastǕstiet nedaudz par to, kǕdas nodarbǭbas JȊs 

mǕcǭsiet? 

 

Priekġmeta nosaukums ir Sporta rekreǕcija jeb 

sporta atjaunoġanǕs. Jaunieġi apgȊs zinǕġanas un 

prasmes sporta nodarbǭbu organizǛġanǕ, trenǛġanǕs 

teorijǕ, lai izvairǭtos no traumǕm, kǕ arǭ paġi daudz 

sportos un attǭstǭs savas fiziskǕs ǭpaġǭbas. 

 

Ú Ar ko JȊs nodarbojaties brǭvajǕ laikǕ? 

BrǭvajǕ laikǕ es daudz sportoju, pat, ja esmu fiziski noguris, tǭkliǺa skaǺa, bumbai 

izġaujoties caur grozam, uzmundrina un motivǛ. 

Ú KǕdi bija JȊsu mǭǸǕkie priekġmeti skolǕ? KǕpǛc? Kuri priekġmeti Jums nepatika? 

KǕpǛc? 

BȊġu lojǕls, kǕ nu jau kolǛǥis, pret saviem bijuġajiem skolotǕjiem un atǸauġos neatbildǛt 

uz ġo jautǕjumu. 

 

Ú Par ko JȊs vǛlǛjǕties kǸȊt bǛrnǭbǕ? Vai JȊsu vǛlmes ir piepildǭjuġǕs? 

Ġis bǛrnǭbas posms par sapǺu profesiju man ir izpalicis. TomǛr ġobrǭd apzinos, ka daru to, 

kas sirdij paġam tuvs, tǕpǛc ar prieku un labu noskaǺojumu eju uz darbu.  

 

Ú Ko JȊs novǛlat saviem kolǛǥiem un audzǛkǺiem jaunajǕ mǕcǭbu gadǕ?  

BȊt saprotoġiem un draudzǭgiem. Nospraust mǛrǵi un sasniegt to. 

  

Sanda Ġapale (11.kl.) 
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10. klases uzǺemġana vidusskolǛnos 

Desmito klaġu skolǛni ir pilntiesǭgi vidusskolǛni tikai tad, kad pǕrdzǭvojuġi uzǺemġanu 

vidusskolǛnu kǕrtǕ, ko organizǛ 12. klase, un ġis 

jautrais piedzǭvojums mȊsu skolǕ notika 16. 

oktobrǭ. DesmitǕs klases skolǛni ġajǕ dienǕ 

apǥǛrbǕs kǕ vieni no kǕrtǭgǕkajiem skolǛniem, jo 

dreskods, ko 12. klase noteica, bija izpildǭts, 

skolǛni saǥǛrbǕs kǕ zubrǭġi! Rǭts iesǕkǕs ar somu 

maiǺu, un ierastǕs skolas somas vietǕ skolǛni 

saǺǛma miskastes maisu. PusdienǕs 10.kl. 

skolǛni, ar sasietǕm rokǕm un kǕjǕm, devǕs uz 

ǛdamzǕli, izkliedzot vǕrdus "ǚst! ǚst! ǚst! 

SeptǭtǕs stundas sǕkumǕ pǕrvǛrtǕm pareizos un gaumǭgi saǥǛrbtos skolǛnus. DevǕm viǺiem 

iespǛju ar aizvǛrtǕm acǭm izvǛlǛties sev piemǛrotǕkos apǥǛrba aksesuǕrus. KǕrtǭgi apǥǛrbuġies, 

skolǛni turpinǕja savus piedzǭvojumus. Pieci pǕrbaudǭjumi desmitajiem bija nieks. IesvǛtǭbas 

iesǕkǕs skaistumkopġanas salonǕ. SkolǛni sasmǛrǛja seju ar kǸavu sǭrupu un ar vilku vǕlǭġu pȊku 

palǭdzǭbu uztaisǭja sev kuplu bǕrdu un lieku sejas apmatojumu. Kad procedȊra beidzǕs, skolǛns tika 

apbalvots ar kaklǕ pakǕrtu siǸǵǭti. SkolǛni no Ǖrstiem nebaidǭjǕs un Ǖrsta kabinetǕ gǕja smaidǭgi. 

ViǺu pǕrbaudǭjums bija nopȊst sveci ar bǸǕvienu un veikt klizmu ar aizvǛrtǕm acǭm. Klizma ġajǕ 

gadǭjumǕ nebija tǕda, ko veic slimnǭcǕs.  

Madara no desmitǕs klases atzǭst, ka viǺai patika aktivitǕtes, kurǕs bija gan siǸǵes kaklarota, gan 

Ǖrsta kabineta pǕrbaudǭjumi, kǕ arǭ Ȋdens bǸodas padoġana pǕr galvu, jo tǕ bija lieliska iespǛja 

pǕrbaudǭt gan savus spǛkus, gan nejauġi uzliet Ȋdeni 

klasesbiedriem uz galvas. 

Pirms zvǛresta nodoġanas, skolǛni ar degunu uz 

baltas papǭra lapas zǭmǛja savus vǕrda un uzvǕrda 

iniciǕǸus, kǕ arǭ ar lǭmlenti salǭmǛti skrǛja pǕri 

stadionam, kǕ rezultǕtǕ zaudǛtǕjiem nǕcǕs Ǜst baltmaizi 

ar daģǕdǕm piedevǕm. VǛrǭgais tiesnesis konstatǛja 

krǕpġanos, un zaudǛja visa klase. 

10. klases audzinǕtǕja Anita StalidzǕne pǛc 

pasǕkuma ar smaidu sejǕ teica, ka viss izdevǕs. Madara 

pastǕstǭja, ka uzǺemġana vidusskolǕ viǺai patika, bija 

jautri un interesanti: ôôPrieks, ka ġogad kas tǕds notika, 

jo tagad es jȊtos kǕ pilntiesǭga vidusskolas skolniece!ôô 

Lauma Circene (12.kl.) 

2014./2015.mǕcǭbu gada 12. klases absolventu viedoklis 

Madara Paidere: StudǛju farmǕciju Rǭgas StradiǺa universitǕtǛ. ManuprǕt, vǛl jau nav tik 

ilgs laiks pagǕjis, lai teiktu, ka esmu kaut ko aizmirsusi no savas RNV dzǭves. Lai vai kǕ, man 

vidusskolas laiks saistǕs ar daudz daģǕdiem konkursiem, pasǕkumiem, kǕ arǭ to organizǛġanu un 

darboġanos paġpǕrvaldǛ. No sǕkuma bija diez gan grȊti pierast pie tǕ, ka katru dienu man somǕ ir 

jǕbȊt baltajam halǕtiǺam, jo bieģi ir jǕuzturas daģǕdǕs laboratorijǕs vai AnatomikumǕ. Ġobrǭd ir 

daudz vairǕk un precǭzǕk jǕplǕno laiks, lai paspǛtu visu izdarǭt un iemǕcǭties, tǕpǛc tagad daudz 

vairǕk cienu arǭ citu cilvǛku laiku, ko tie velta man. VǛl joprojǕm mǕcos mǕcǭties, lai pǛc iespǛjas 

ǕtrǕk varǛtu apgȊt visu vajadzǭgo. Jau kǕ tipisks StradiǺu students, mǕcos jebkurǕ vietǕ un laikǕ. 
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Klinta Circene:  StudǛju Biznesa augstskolǕ "Turǭba". AtmiǺǕ palikusi skolǕ valdoġǕ 

atmosfǛra, vide. Tagad to salǭdzinu ar augstskolas atmosfǛru un darba vidi. ManǕ ikdienas dzǭvǛ 

mainǭjies gandrǭz viss. SǕkot ar skolu, mǕcǭbǕm, mǕcǭġanǕs paradumiem, beidzot ar sadzǭvi, 

dzǭvesvietu, ikdienas pienǕkumiem. Esmu uzsǕkusi jaunu posmu dzǭvǛ ar skaidri definǛtiem 

mǛrǵiem. 

Nauris Kapteinis: Es aizgǕju mǕcǭties uz Valsts policijas koledģu. VisvairǕk no RNV 

atmiǺǕ ir palicis ģetonu vakars un gatavoġanǕs tam, protams, mana dziedǕġana. Ikdienas dzǭvǛ ir 

daģas izmaiǺas. AgrǕk mostos, tagad paġam viss ir jǕdara - Ǜst jǕgatavo, drǛbes jǕmazgǕ u.t.t.  

Gita Daukste: Savu pirmo studiju gadu ġogad uzsǕku RǭgǕ, Latvijas UniversitǕtǛ. Studijas 

ġǵiet Ǹoti aizraujoġas, jo te atklǕju daudzas jaunas, man lǭdz ġim vǛl nezinǕmas lietas, kas arvien 

vairǕk piesaista manu interesi. Kad nǕkas padomǕt par izmaiǺǕm, ġǵiet - nekas nav ǕrkǕrtǭgi 

mainǭjies. VarbȊt ġǕdu sajȊtu rada tas, ka jau laicǭgi biju sevi sagatavojusi tam, ka pǕrmaiǺas dzǭvǛ 

bȊs, un ne tǕs mazǕkǕs. RetǕka uzturǛġanǕs vecǕku mǕjǕs, nomainot savas mǕjǭgǕs istabas sienas 

pret koju istabiǺu, kura jǕdala ar vǛl citu meiteni, nesagǕdǕ problǛmas, tǕpat arǭ agrǕ celġanǕs un 

sǛdǛġana sastrǛgumos ir visai paġsaprotama. DaģkǕrt, kad salǭdzinu apgȊstamǕs mǕcǭbu literatȊras 

apjomu studiju laikǕ ar to, kǕds tas bija vidusskolǕ, smagi nopȊġos, jo tie vieglie vidusskolas gadi 

ir aiz muguras. Tagad visa atbildǭba ir uz maniem pleciem, un ne skolotǕji, ne vecǕki nebȊs tie, kas 

uztrauksies manǕ vietǕ. Studenta dzǭve ir vislabǕkǕ dzǭves skola, jo tǕ iemǕca patstǕvǭbu, atbildǭbu 

un veicina manas personǭbas izaugsmi daģǕdǕs jomǕs, pat pilnveidojot manas kulinǕrijas prasmes. 

No vidusskolas atmiǺǕ man palicis ir lielǕkoties viss, jo nav nemaz tik ilgs laiks pagǕjis, lai kaut 

ko paspǛtu aizmirst. Visi notikumi ġǵietami notikuġi vakar - gan radiotelpǕ pavadǭtie starpbrǭģi, gan 

vizinǕġanǕs pa gaiteni ar Popielas atribȊtu (kas beidzǕs ar pamatǭgu blǭkġǵi), arǭ gatavoġanǕs 

Ģetonvakaram, kopǭgǕ ekonomikas bastoġana, lai atkǕrtotu paskaidrojuma rakstǭġanas 

pamatprincipus eksǕmena vajadzǭbǕm, un vǛl tȊkstoġiem neaizmirstamu mirkǸu, kuru uzskaitǭjums 

aizǺemtu visu skolas avǭzei paredzǛto vietu, tǕpǛc nemaz necentǭġos turpinǕt. 

MǕrtiǺġ ĠtǕls: Ġogad strǕdǕju DǕnijǕ un krǕju pieredzi studijǕm nǕkamgad. 

No vidusskolas vǛl joprojǕm atmiǺas par lielisko vidi un iespǛjǕm, ko nodroġinǕja RNV, basketbola 

treniǺi un tautu dejas. GalvenokǕrt ir mainǭjusies vide un cilvǛki apkǕrt. Tagad paġam ir sevi 

nepǕrtraukti jǕmudina uz rezultǕtu, neviens vairs te nepavilks tevi uz augġu. 

Vilis Strungs: MǕcos Latvijas UniversitǕtes SociǕlo zinǕtǺu fakultǕtes komunikǕcijas 

zinǕtǺu programmǕ. VislabǕk atmiǺǕ palikuġi skolas pasǕkumi, labi pavadǭtais laiks kopǕ ar 

klasesbiedriem, darboġanǕs paġpǕrvaldǛ, skolas avǭzǛ, kǕ arǭ ġad tad valdoġǕ bezrȊpǭba. PietrȊkst 

tǕs tomǛr, ja atceras, aizdomǕjas. Dzǭvoju kojǕs, tǕ jau ir milzǭga pǕrmaiǺa, paġam viss jǕdara, 

jǕplǕno. Ir interesanti. ǹemot vǛrǕ, ka atrodos RǭgǕ, ir lieliska iespǛja apmeklǛt daģǕdus 

pasǕkumus, kas iepriekġ nebija iespǛjams. Visbeidzot, mǕcǭbu grafiks, formǕts ir pamatǭgi 

mainǭjies. Katru reizi, izejot ǕrǕ no lekcijas, jȊtos kǕ ieguvǛjs, kas ir tikai pozitǭvi. Ġobrǭd esmu 

apmierinǕts ar savu izvǛli, cerǛsim, ka pǛc kǕda laika teikġu to paġu   

P.S. Sveiciens "Dinamǭc" kolektǭvam, visiem RugǕju novada vidusskolas skolǛniem, skolotǕjiem. 

Veiksmi!  

DiǕna SmoǸaka: StudǛju Vidzemes AugstskolǕ, komunikǕciju un sabiedriskǕs attiecǭbas. 

Man ir grȊti iedomǕties, kas no vidusskolas laika palicis atmiǺǕ visspilgtǕk, jo viss laiks, ko 

pavadǭju RugǕju novada vidusskolǕ, bija krǕsains un notikumiem bagǕts. Noteikti vienmǛr ar 

smaidu atcerǛġos kopǕ ar klasesbiedriem un klases audzinǕtǕju pavadǭto laiku, daģǕdus pasǕkumus, 

klases ekskursijas un kopǭgi svinǛtos svǛtkus. DomǕjot par skolu, vienmǛr atcerǛġos zinoġus un 

saprotoġus pedagogus, kǕ arǭ novǛrtǛju, ka skola sniedza daģǕdas iespǛjas sevi pilnveidot, 

piemǛram, mǕcǭties franļu un vǕcu valodu, ko varǛġu turpinǕt darǭt augstskolǕ. StudǛjot augstskolǕ, 

ikdiena ir Ǹoti mainǭjusies, jo nu jǕdzǭvo studenta dzǭve. Lai gan lekcijas nenotiek katru darba dienu, 

Ǹoti daudz jǕmǕcǕs patstǕvǭgi, jǕveic grupu darbi, jǕiepazǭstas ar studiju literatȊru, jǕveido 

prezentǕcijas. Ƿoti jǕmǕcǕs plǕnot savu laiku, tomǛr kǕ jau visi studenti, cenġos atrast brǭdi arǭ 

studenta dzǭves baudǭġanai - apmeklǛju daģǕdus pasǕkumus un iepazǭstu Valmieru. 
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Andris Jeromenoks: StudǛju Valsts policijas koledģǕ. Man atmiǺǕ no RugǕju novada 

vidusskolas ir palikusi skolas dzǭve, klases kopǭgǕ atpȊta, tǕ bezrȊpǭgǕ dzǭve, kas bija tad. 

Vidusskola laikam jau ir forġǕkais laiks dzǭvǛ. ManǕ ikdienǕ ir mainǭjies Ǹoti daudz kas. 

Dzǭvesvieta, cilvǛki, ar kuriem pavadu laiku. Tagad ikdiena ir daudz citǕdǕka. Disciplǭna, vairǕk 

jǕmǕcǕs, brǭvais laiks izpauģas pavisam savǕdǕk. 

12. klase 

ǤeogrǕfijas - vǛstures kabineta pǕrvǛrtǭbas 

Ġovasar ǥeogrǕfijas-vǛstures kabinets 

piedzǭvoja ǭstas ekstremǕlǕs pǕrvǛrtǭbas un 

pirmajǕ septembrǭ skolǛnus sagaidǭja izremontǛts 

un iekǕrtots ar jaunǕm mǛbelǛm. JautǕjǕm 

skolǛniem, kǕ patǭk kabineta pǕrvǛrtǭbas.  

1. KǕ Tev patǭk ǥeogrǕfijas kabineta 

pǕrvǛrtǭbas? 

Ú Labs kabinets, ǭsts  ĂDǕrgumiǺġò.  

Ú Pa vasaru ir izmainǭjies, pat Ǹoti 

mainǭjies. 

Ú VarǛja 8. klasi palǭgǕ pasaukt remontǛt. 

Ú Tik tieġǕm notikuġas ekstremǕlas skaistuma pǕrvǛrtǭbas. 

2. Kas tieġi Tev patǭk ǥeogrǕfijas kabinetǕ? 

Ú JaunǕs sienas. 

Ú Man patǭk globusi. 

Ú InteresantǕs, oriǥinǕlǕs, tematiskǕs tapetes.  

Ú LampiǺas. 

Ú Tapetes un skapǭġi. 

Ú Jauna sekcija, savdabǭgǕ pelǛkǕ krǕsǕ. 

Ú Interesants, savdabǭgs dizains, kas liecina, ka 

tieġi TE ir ǥeogrǕfijas ï vǛstures kabinets.  

3. Kurġ kabinets Tev skolǕ vǛl patǭk? Un kǕpǛc? 

Ú MatemǕtikas kabinets, jo ir vienǭgais kabinets, kur ir interaktǭvǕ tǕfele. 

Ú Bioloǥijas kabinets, jo ir visinteresantǕkais. 

Ú Fizikas, jo ir mȊzikas skaǸrunis. 

Ú Sporta zǕle - liela telpa. 

Lǭna Trepġa (5.kl.), Meldra Nazarova (5.kl.) 

 

Intervija ar BMX faniem 

BMX fani-citǕdi mǛs ġos pusaudģus nevaram nosaukt, jo jau pagǕjuġǕ mǕcǭbu gada pavasarǭ 

tie mȊs pǕrsteidza ar ,,mazo ritentiǺu,, aktivitǕtǛm skolas pagalmǕ. VasarǕ puiġiem un daģǕm mȊsu 

skolas meitenǛm ġǭ fanoġana pǕrvǛrtǕs nopietnǕs aktivitǕtǛs gan uz ielas, gan pagalmos. RadǕs 

ideja, ka nepiecieġama BMX trase, kurǕ varǛtu nopietni nodarboties. Ar BMX riteǺbraukġanu 

ġobrǭd aizrǕvuġies ir Ritvars DobrovoǸskis, KristiǕns Arulis, Armands Smirnovs, Reinis OzoliǺġ, 

Elgars Adelļs, Valters Ġmagris, DǕvis Uļelnieks, Raimonds OzoliǺġ, JǕnis Burka, daģreiz puiġiem 

riteǺu aktivitǕtǛs pievienojas arǭ meitenes: Astra Smirnova un RȊta Krista PǛrkone. TǕ kǕ lielǕkǕ 

daǸa no BMX faniem mǕcǕs manǕ klasǛ, tad uz sarunu tika aicinǕti 8. klases puiġi. 

Aivita: KǕpǛc sǕkǕt nodarboties ar BMX? 
Puiġi: GribǛjǕm izmǛǥinǕt kaut ko jaunu. MǛs sǕkumǕ nopirkǕm riteǺus un tad sapratǕm, 

ka varǛtu sǕkt nodarboties ar BMX un izmǛǥinǕt visǕdus trikus. 
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Aivita: Kur iegǕdǕjǕties BMX riteǺus un cik tie izmaksǕja? 

Puiġi: InternetveikalǕ, arǭ tepat Balvos un daģiem jau bija savi riteǺi. IegǕdǕjǕmies par 

daģǕdǕm cenǕm, apmǛram no 100 ú lǭdz 200 ú. 

Aivita:  Vai vecǕki atbalsta ġo JȊsu aizrauġanos? 

Puiġi: JǕ, viǺi ir priecǭgi, ka mǛs nodarbojamies ar kaut ko jaunu un nesǛģam mǕjǕs tikai 

pie datoriem. 

Aivita : Kas Jums tieġi patǭk ġajǕ BMX riteǺbraukġanǕ? 

Puiġi: LǛkǕt pa rampǕm! (pasmejas KristiǕns). Un, ja nopietni, tad viss! Tas aizrauj, ir 

grȊti izteikt vǕrdos, kas tieġi patǭk. IespǛjams, tǕ ir forġǕ sajȊta, kad kǕds triks ir izdevies. 

Aivita:  Vai JȊs zinǕt noteikumus  un ievǛrojat droġǭbu BMX riteǺbraukġanǕ? 

Puiġi: NeievǛrojam, nav nepiecieġamǭbas. Uz trases mǛs zinǕm, ko darǕm, un nav tǕdu 

noteikumu, ja nu vienǭgi droġǭbas noteikumi, protams, cenġamies katru reizi bȊt uzmanǭgi un vilt 

ǵiveres. 

Aivita: KǕ radǕs ideja par BMX trases veidoġanu? 

Puiġi: Nu....MǛs braukǕjǕm pa pǸavu, atradǕm vietu un 

sǕkǕm domǕt, kǕ nu taisǭt trasi. 

Aivita: Cik bieģi JȊs tagad dodaties uz trasi? 

Puiġi: VasarǕ braucǕm katru dienu, bet tagad, kad palika 

aukstǕks, vienreiz nedǛǸǕ. 

Aivita : Cik saprotu, JȊsu mǛrǵis ir izveidot projektu, 

pǛc kura tiks bȊvǛta jauna un oficiǕla trase? 

Puiġi: JǕ, tieġi tǕds ir mȊsu nodoms. Gribam, lai mȊsu 

novads plauktu ar jaunǕm idejǕm, lai jaunieġiem, kam patǭk 

BMX riteǺbraukġana, bȊtu vieta, kur ar to nodarboties. 

Aivita:  KǕdi ir JȊsu nǕkotnes plǕni? Vai turpinǕsiet 

nodarboties ar ġo sporta veidu? 

Puiġi: JǕ, domǕjam, ka turpinǕsim. MǛs neesam vienǭgie, 

ir arǭ daģi no mazǕkajǕm klasǛm. Arǭ viǺi mǕcǕs trikus kopǕ ar mums. 

Aivita:  Paldies par sarunu! Lai Jums viss izdodas, lai atbalsta projektu un lai top jauna 

trase! 

Aivita Ģogota (8.kl.) 

 

Sarmǭte Burǵǭte-,,Bitǭġuò audzǭte. 

SkolotǕju dienǕ sveicǕm un godinǕjǕm Sarmǭti Burǵǭti 10 gadu darba jubilejǕ. Skaitlis 

desmit it kǕ nav daudz, bet reizǛ arǭ ir daudz, jo mazi bǛrni bieģi saka, viens, divi, daudzé 

AudzinǕtǕjas Sarmǭtes pirmie audzǛkǺi ġogad absolvǛs 9. klasi. KamǛr mazǕs ,,Bitǭtesò ļuļ 

pusdienlaiku, Sarmǭte atbildǛja uz daģiem jautǕjumiem. 

Ú Eva: KǕpǛc tieġi izvǛlǛjǕties strǕdǕt pirmskolǕ?  
Sarmǭte Burǵǭte: Jau bǛrnǭbǕ visiem teicu, ka bȊġu 

skolotǕja. PirmskolǕ izvǛlǛjos strǕdǕt, jo man patǭk mazi 

bǛrni, man ir prieks, ka viǺi kaut ko apgȊst un iemǕcǕs. 

Ú Eva: Vai atceraties savu pirmo darba dienu? 

KǕda tǕ bija? 

Sarmǭte Burǵǭte: PirmǕ darba diena bija RugǕju 

vidusskolǕ piecgadnieku grupiǺǕ. Biju Ǹoti satraukta un 

nobijusies, bet diena bija jauka un interesanta. 

Ú Eva: Vai atmiǺǕ palikuġi kǕdi no pirmajiem 

audzǛkǺiem? 

Sarmǭte Burǵǭte: JǕ, protams. Mani pirmie 

audzǛkǺi jau paġlaik mǕcǕs devǭtajǕ klasǛ. KǕ jau pirmie 

audzǛkǺi, protams, visi palikuġi atmiǺǕ. 
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Ú Eva: PastǕstiet kǕdu smieklǭgu atgadǭjumu, kuriozu vai notikumu no darba 

pieredzes. 

Sarmǭte Burǵǭte: Notikums, ko es atceros no pirmajiem audzǛkǺiem, bija maija 

beigǕs, kad viǺiem bija jǕiet prom no manis, lai septembrǭ dotos pie citas skolotǕjas. 

Divas meitenes teica, ka neparko neies un paliks pie manis, viǺas saldǛġot kǕjas, lai bȊtu 

slimas un nebȊtu jǕiet pie citas skolotǕjas. 

Ú Eva: KǕ JȊs pavadǕt brǭvo laiku? 

Sarmǭte Burǵǭte: Brǭvo laiku pavadu kopǕ ar ǥimeni. KopǕ ar meitiǺu Amandu 

liekam puzles, lasǕm grǕmatas. Patǭk puǵes, par tǕm rȊpǛties. Patǭk arǭ rokdarbi, floristika. 

Ú Eva: KǕpǛc grupiǺas nosaukums ir ñBitǭtesò? 

Sarmǭte Burǵǭte: MǛs rǭkojǕm aptauju vecǕkiem, kǕdu nosaukumu likt grupiǺai. 

Bija vairǕki varianti, un mǛs palikǕm pie ñBitǭtǛmò. 

Ú Eva: KǕdǕm ǭpaġǭbǕm jǕpiemǭt pirmskolas skolotǕjam? 

Sarmǭte Burǵǭte: Pirmskolas skolotǕjam jǕbȊt mǭǸam, jaukam un saprotoġam, bet 

arǭ daģreiz stingram. 

Ú Eva: VǛlǛjums iedvesmai. 

Sarmǭte Burǵǭte: Esiet radoġi, aktǭvi, mǭloġi! 

Eva SpriǺǥe (9.kl.) 

 

PǕrsteigums 9. klases audzinǕtǕjai 
9. klases audzinǕtǕjai ġǭ gada SkolotǕju diena bija Ǹoti ǭpaġa un, pat varǛtu teikt, ekstremǕla. 

2. oktobrǭ skolotǕjai tika sagǕdǕts brǭniġǵǭgs 

pǕrsteigums ï mȊzika ar saksofonu, balonu 

ceǸġ un smaidǭgie audzǛkǺi ar tǛjas svecǭtǛm 

rokǕs, bet tas nebȊt nebija viss! Uz galda 

audzinǕtǕju sagaidǭja groziǺġ ar avenǛm un 

laba vǛlǛjumiem un pavisam ǭpaġa aploksne.  

AploksnǛ gaidǭja ǭpaġa dǕvanu karte, 

kurǕ bija vienu stundu ilga izjǕde ar zirgiem 

ñPurenǛsò. SvǛtdien turp devǕmies piecu 

cilvǛku sastǕvǕ. MȊs laipni sagaidǭja zirgi ï 

lepnais Gvido, runǕtǭgǕ Lana, viltǭgǕ Dolļe Vita, skaistǕ HarpȊna un pieredzes bagǕtǕ Grieta kopǕ 

ar zirgu saimnieci un ǭpaġnieci Mairitu Dreimani un instruktoriem. 

PirmǕs 15 minȊtes mǛs iepazinǕmies un mǕcǭjǕmies, kǕ apieties ar zirgiem, pǛc tam 

devǕmies savǕ pirmajǕ izjǕdǛ! Lieliski un unikǕli ir tas, ka jau pirmajǕ reizǛ tu pats vadi zirgu. Tevi 

pavada lieliska ainava, siltais vǛjġ, un jaukie instruktori sniedz norǕdǭjumus un padomus. Lieki 

piebilst, ka zirgi savǕ darbǕ ir profesionǕǸi. PǛc iespǛjas bija iespǛja pabarot zirgus ar kǕrumiem, 

izmantot piknika vietu un vǛrot zirgus aplokǕ savǕ nodabǕ. Diena bija izdevusies, jo audzinǕtǕjai 

Ǹoti patika relaksǕcija, ko guva, izbaudot brǭniġǵǭgo 

izjǕdi. Arǭ Astra, Eva, Klinta un Evas mamma Lǭga 

bija kopǕ ar audzinǕtǕju un jǕja ar zirdziǺiem, bija 

sajȊsminǕtas par lielisko iespǛju. 

ñPurenǛsò ir arǭ iespǛja mǕcǭties jǕt ar 

zirgu. PǛc vairǕkǕm reizǛm jau vari patstǕvǭgi ar 

zirgu jǕt uz ezeru. Uztraukumam nav pamata, jo 

blakus uz cita zirga bȊs instruktors. Uz tikġanos 

ñPurenǛsò! SǭkǕka informǕcija www.purenes.lv 

Eva SpriǺǥe (9.kl.) 
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Gatavojam veselǭgus naġǵus! 

Sagatavoġanas grupas ñKnariǺiò seġgadǭgie bǛrni 

Veselǭbas nedǛǸas laikǕ ne tikai pilnveidoja savas 

zinǕġanas par veselǭgu uzturu, bet arǭ paġi iemǕcǭjǕs 

pagatavot veselǭgus naġǵus. Pats atbildǭgǕkais darba 

posms bija Ǖbolu sagrieġana, jo ǭpaġi vajadzǛja 

uzmanǭties, lai neiegrieztu pirkstiǺǕ. Kad ġis darbiǺġ bija 

padarǭts, Ǖbolus nolikǕm ģǕvǛties uz radiatoriem. 

VǛrojǕm, kǕ mainǕs Ǖbolu izskats. PǛc daģǕm dienǕm jau 

varǛjǕm naġǵoties ar ģǕvǛtiem Ǖboliem. KǕ garġoja? Daģiem bǛrniem Ǖbola ġǵǛlǭtes likǕs skǕbas, 

bet citi sauca: ñGarġǭgi!ò VairǕki bǛrni pastǕstǭja, ka viǺi arǭ mǕjǕs gatavo ģǕvǛtus Ǖbolus.  

 

Sagatavoġanas grupas skolotǕja Rita Pipure 

Rainis un mǛs. 

Ġo rudeni mǛs sagaidǕm un pavadǕm RaiǺa 150 gadu jubilejas zǭmǛ. LiteratȊras skolotǕjas 

Sanita Ciukora, Inga GarǕ un Evija Konivale mǕcǭbu stundu ietvaros 

organizǛja daģǕdas aktivitǕtes, kurǕs skolǛni lasǭja dzeju, zǭmǛja 

RaiǺa exlibris, veidoja dzejas video u n prezentǕcijas. Interesants bija 

zǭmǛjumu konkurss ï ĂTǕ es redzu Rainiò, ko organizǛja skolotǕja 

Sanita. SkolǛni veidoja darbiǺus, kuros pauda savu attieksmi pret ġo 

dzejnieku, rakstot dzejoǸus, zǭmǛjot, veidojot aplikǕcijas, meklǛjot 

RaiǺa aforismus un dzeju. No skolǛnu darbiem tika veidota izstǕde, 

kas ir apskatǕma skolas bǛniǺos. LabǕkie darbi bija: Alǭnai Fabrikai 

(7.kl.), Madarai Janiġai (10.kl.), Annijai RomǕnei (12.kl.), Artai 

Akmenei (12.kl.), Lǭgai Niedrai (12.kl.), Denisam DaǺilovam (12.kl.), 

Andrim Kuduram (10.kl.), Gabrielai Lailai Aleksejevai (6.kl.). 3.vieta 

ï Madarai IeviǺai (7.kl.), 2.vieta ï Sintijai LazdiǺai Ozolniecei (6.kl.), 

1.vieta ï Elgaram Adelļam (7.kl). 

SkolotǕja Inga kopǕ ar 11. klasi diskutǛja par ġǭ gada Dzejas dienu logo.  SkolotǕja Evija 8. 

klasi un 9. klasi rosinǕja veidot RaiǺa dzejas video un prezentǕcijas. 

LabǕkie dzejas video izdevǕs 8. klasǛ, kurus veidoja Vairis ĠtǕls, 

RǛzija Puġko, KristiǕns Arulis, Dmitrijs DaǺilovs, Ritvars 

DobrovoǸskis, Raitis KukarǕns. 9. klasǛ labs dzejas video izdevǕs 

Amandai KoļǕnei un Alisei RomǕnei, kǕ arǭ Danai Lǭbai Tihomirovai 

un Gintam KukurǕnam. Interesantu dzejas prezentǕciju izveidoja Eva 

SpriǺǥe (9.kl.) 

SkolǛni tika rosinǕti 

veidot arǭ RaiǺa exlibris. 

Interesanti darbiǺi izdevǕs 

RǛzijai Puġko (8.kl.), Arnitai Garajai (8.kl.), Evai 

SpriǺǥei (9.kl.), Amandai KoļǕnei (9.kl.) 

SkolǛni, lasot un pǛtot RaiǺa dzeju, ieguva 

daudzas atziǺas, kuras varǛs izmantot, izvǛloties savus 

nǕkotnes mǛrǵus. Viena no tǕm ir: 

 ,, Pats cǭnies, palǭdz, domǕ, spried un sver,  

Pats esi kungs, pats laimei durvis ver.ò (Rainis) 

DiǕna Burka (12.kl.) 

  


